
CONSELL ESCOLAR ESCOLA MUNICIPAL TRES PINS 

 

ACTA DE LA PRIMERA SESSIÓ ORDINARIA 

20 D’OCTUBRE DE 2022 

LLOC: Sala d’actes 

HORA: 16:45h 

ASSISTENTS: Sònia Bajoz, Anna Martorell, Sònia Mariño, Núria Mateu, Nerea Muñoz, Toni Cabanillas, Neus 

Mateo, Xavier Francés, Alba Sampera i Xavier Martín. 

ABSÈNCIES: Joan Llambies, , Roberta Tavares Pérez, Dagoberto Alvarado, Mar Español, Bea Rodríguez i 

Davide Tonon. 

ORDRE DEL DIA: 

1.- Presentació de la PGA 

2.- Aprovació dels documents anteriors. 

3.- Precs i preguntes. 

A les 17:00h, s’inicia el tractament dels punts de l’ordre del dia. 

1. Presentació de la PGA 

Abans de començar l’explicació de la PGA es fa una breu presentació dels membres del consell. La nova 

directora procedeix a explicar la PGA. Adjunto la infografia resum de la PGA i la PGA. 

2. Aprovació dels documents anteriors 

Queda aprovada la PGA. 

3. Precs i preguntes 

El representant de l’Ajuntament ens recorda que hauríem de revisar i renovar el contracte de la sessió d’espais 

amb el Club de Futbol Du Norte. També comenta que tot i que tocaria renovar els representants de les famílies el 

Consorci ha decidit que es prorroguen , això vol dir que si hi ha alguna baixa haurem de fer ús de la llista 

d’espera. 

L’acta del Consell anterior queda aprovada. 

S’aixeca la sessió a les 17:30h. 

Barcelona, 24 d’octubre de 2022 
 
 
 

 

Vist-i-plau 
Núria Mateu

 

Sònia Bajoz Secretària acadèmica 

Directora i Presidenta CE 



CONSELL ESCOLAR ESCOLA MUNICIPAL TRES PINS 

 

ACTA DE LA SEGONA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 

17 DE NOVEMBRE DE 2022 

LLOC: Sala Pi Pinyoner 

HORA: 16:20 h 

ASSISTENTS: Sònia Bajoz, Núria Mateu, Neus Mateo, Albert Bigorra i Xavier Martín. 

ABSÈNCIES: Joan Llambies, Roberta Tavares Pérez, Dagoberto Alvarado, Mar Español, Bea Rodríguez, Anna 

Martorell, Sònia Mariño, Nerea Muñoz, Toni Cabanillas, Xavier Francès i Alba Sampera. 

ORDRE DEL DIA: 

1.- Presentació nou membre del Consell Escolar. 

2.- Aprovació de la col·laboració de professorat jubilat. 

3.- Precs i preguntes. 

A les 16:40h, s’inicia el tractament dels punts de l’ordre del dia. 

1. Presentació del nou membre de Consell Escolar 

 
Es procedeix a presentar el nou membre del Consell Escolar representant de les famílies Albert Barros en 

substitució de Davide Tonon que ha marxat de l’escola. 

 
2. Aprovació de la col·laboració de professorat jubilat 

Es fa la votació perquè l’Ester Molins mestra recentment jubilada amb llengua de signes, pugui venir a l’escola a 

ajudar algun alumne. Vindrà un dia a la setmana un parell d’hores. 

Tots els membres presents més 5 delegats voten afirmativament, en total 10 vots a favor. 

Durant el proper Consell s’informarà del resultat d’aquesta votació. 

 

S’aixeca la sessió a les 16:55 h.  

Barcelona, d’octubre de 2022 
 
 
 

  
 

Vist-i-plau 
Núria Mateu

 

Sònia Bajoz Secretària acadèmica 

Directora i Presidenta CE 



 

 

CONSELL ESCOLAR ESCOLA MUNICIPAL TRES PINS 

ACTA DE LA TERCERA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 

27 DE GENER DE 2023 

 
 

 
LLOC: Biblioteca 

HORA: 15:00h 

ASSISTENTS: Sònia Bajoz, , Núria Mateu, Neus Mateo, Xavier Martín, Roberta Tavares Pérez, Dagoberto 

Alvarado, Mar Español, Bea Rodríguez,, Anna Martorell, Sònia Mariño, Nerea Muñoz, Toni Cabanillas i Alba 

Sampera. 

ABSÈNCIES: Joan Llambies , Albert Bigorra i Xavier Francés. 

CONVIDAT: Josep Maria Mateos 

 
ORDRE DEL DIA: 

1.- Aprovar l’acta. 

2.- Gestió econòmica. 

3.- Precs i preguntes. 

 
A les 15:10h, s’inicia el tractament dels punts de l’ordre del dia. 

Prèvia: 

 Es fa un resum del Consell Escolar anterior on es va aprovar el voluntariat de l’Ester Molins. 

 
1. Aprovar l’acta: 

Queda aprovada l’acta anterior. 

 
2. Gestió econòmica: 

Es fa el traspàs i s’informa dels pressupostos i la liquidació del curs. 

Abans d’aprovar el pressupost i la liquidació s’engega un debat sobre el cost i la sostenibilitat del transport que 

es fa servir a les sortides. L’escola argumenta l’ús actual i que sempre i quan les condicions siguin favorables 

s’opta pel transport públic. 

S’aprova la liquidació i el pressupost. 

Es comenta si el claustre s’ha plantejat i/o valorat deixar de fer Innovamat. Es respon que el fet de fer Innovamat 

no ha suposat que s’hagin deixat de fer sortides o activitats, a més agrada molt al claustre la metodologia que fa 

servir perquè obra molt la manera de pensar. 

Es parla de la necessitat de reformar la ludoteca. 
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3. Precs i preguntes: 

 
 

S’informa al Consell que les portes obertes seran al principi de març, els dies 1 (a les 15:00h), 2 (a les 16:15h) i 

el 3 (a les 15:00h) a part de l’equip docent caldria un representant de l’AFA per explicar i animar a les noves 

famílies que s’hi adhereixin. Per fer les portes obertes s’ha renovat el tríptic i la pàgina web . La pàgina web 

nova ja està en funcionament tot i que s’ha d’acabar de polir. 

Les famílies fan una pluja d’idees de com s’ho han de fer per informar i recollir les demandes que tenen les 

famílies per expressar-ho després al Consell. De moment una representant del Consell passarà l’acta del mateix 

a les famílies delegades dels cursos. 

Les famílies pregunten al representant de l’Ajuntament si seria possible augmentar la senyalització a la zona on 

giren els busos prop de l’escola i limitar la velocitat a 30 . El representant recorda que tot Montjuïc és zona 30 i 

que portaria la petició que li feien a la reunió de la zona de mobilitat del districte i allà en faran una valoració. 

També comenta que sembla que començaran les obres dels jardins del Laribal a finals de mes. 

Les famílies pregunten per les piscines Picornell. Es comenta que hi ha una avaria del termòstat. De moment 

s’atura l’activitat de piscina 2 setmanes, en el cas que l’avaria s’allargués cal que enviem un correu electrònic al 

Xavier Martín. 

Les famílies parlen de la demanda que l’Escola Tres Pins sigui un Institut Escola. Exposen que estan d’acord 

que l’alumnat sord ha de tenir una continuïtat del model bilingüe que ha tingut a primària a secundaria, però 

abans de decidir volen tenir tota la informació perquè les adscripcions de cara a secundària poden veure’s 

afectades. Esposen que dins de l’AFA no hi ha unanimitat sobre aquest tema perquè no tenen la informació 

complerta i contrastada sobre les opcions i les possibles repercussions. La directora respon que de moment el 

Consorci ha donat com a resposta la continuïtat de l’opció del model bilingüe a l’Institut del Bosc Montjuïc. 

S’aixeca la sessió a les 16:25h. 
 

Barcelona, 7 de febrer de 2023 
 
 
 

 

Vist-i-plau 
Núria Mateu

 

Sònia Bajoz Secretària acadèmica 

                  

                Directora i Presidenta CE 
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CONSELL ESCOLAR ESCOLA MUNICIPAL TRES PINS 

ACTA DE LA SISENA SESSIÓ 

12 DE JUNY DE 2023 

 
 
 

LLOC: Biblioteca HORA: 

15:00h 

ASSISTENTS: Sònia Bajoz,, Núria Mateu, Neus Mateo, Xavier Martín, Roberta Tavares Pérez, Dagoberto 

Alvarado, Mar Español, Anna Martorell, Sònia Mariño, Nerea Muñoz, Albert Bigorra, Toni Cabanillas i Alba 

Sampera. 

ABSÈNCIES: Joan Llambies , Neus Mateo, Bea Rodríguez i Xavier Francés. 

 

ORDRE DEL DIA: 

1.- Aprovar l’acta. 

2.- Valoració festa final de curs AFA. 

3.- Aprovació dels dies de lliure disposició curs 23/24. 4.- 

Activitat de piscina pel proper curs. 

5.- Mobilitat en dies de concert i l’arribada del Barça. 6.- 

Assegurança escolar fora d’horari lectiu. 

7.- Explicació recorregut autocar en dies de concert. 8.- 

Avançament tema comissió econòmica. 

9.- Data proper Consell Escolar. 10.- 

Precs i preguntes. 

 
A les 15:05h, s’inicia el tractament dels punts de l’ordre del dia. 

1. Aprovar l’acta. 

Queda aprovada l’acta anterior. 

 
2. Valoració festa final de curs AFA. 

La valoració que fan les famílies de la festa és positiva, comenten que potser hi va assistir menys gent i el fet de 

començar abans va fer que s’acabés més aviat. Hi va haver alguna criatura que va entrar dins de la bassa i fins hi tot 

es va posar dins de l’aigua, de cara el curs que ve s’ha de tenir en compte perquè es pot fer malbé i és perillós. 

 
3. Aprovació dels dies de lliure disposició curs 23/24. 

Coincideixen tots els dies de lliure disposició proposats pel barri i per l’Ajuntament de Barcelona menys l’últim, que en 

comptes de ser el 17 de maig serà el 21 de maig (perquè hi ha colònies i no hem pogut canviar les dates). 

Els dies de lliure disposició són: 
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 El dilluns 25 de setembre (la Mercè). 

 El divendres 13 d’octubre. 

 El dijous 12 de desembre. 

 El dilluns 12 de febrer. 

 El dimarts 21 de maig. 

 
4. Activitat de piscina pel proper curs. 

S’exposa que l’activitat de piscina de 1r i 2n no es pot fer dimecres com aquest any i es proposen les següents 

opcions: 

 Dijous tots junts de 15:45 a 16:30 h i que les famílies recullin allà els alumnes a les 16:45 h, a més que 

no hi hagi extraescolars a 1r i 2n i anirien a la piscina caminant. 

 En hora lectiva el dimecres en autocar, un grup a les 9:45 h i l’altre a les 10:30 h. 

S’acorda l’opció del dijous a la tarda. 

 
5. Mobilitat en dies de concert i l’arribada del Barça. 

S’explica que el dia del concert que no van poder anar les criatures de 1r i 2n, un guàrdia urbà no va deixar 

passar l’autocar perquè podia garantir que les criatures poguessin arribar a la piscina, però, no podia garantir 

que pogués anar-les a buscar. Per aquesta raó van tornar i davant la impossibilitat (per temps i logística) 

d’arribar caminant es va suspendre l’activitat. 

 
6. Assegurança escolar fora d’horari lectiu. 

Es comenta que les famílies estan dins del pati de l’escola de 16:30 a 17:00 h i que actualment no estan 

cobertes, caldria que l’AFA fes una assegurança. 

 
7. Explicació recorregut autocar en dies de concert. 

Els dies de concert l’autocar ha d’accedir a les piscines Picornell per l’avinguda de l’estadi. En cas que el 

recorregut dels autobusos públics es vegi alterat es recomana consultar l’aplicació del transport públic i allà 

t’explica el nou recorregut i la freqüència de pas. 

 
8. Avançament tema comissió econòmica. 

S’exposa que cal apujar el preu del menjador de 6’38€ a 6’75€, tenint en compte que el màxim és de 6’91€. 

Pujarà uns 6€ al mes. També s’hauria d’apujar la quota de material i sortides de dos pagaments de 85€ a dos 

pagaments de 90€. 

Caldrà fer una permanent per informar. S’ha de veure si es pot compensar amb els pagaments de les quotes de 

piscina, ja que no hi hauria tants autocars. 

 
9. Data proper Consell Escolar. 

El proper Consell serà el dimarts 26 de setembre a les 15 :00 h 

 
10. Precs i preguntes. 
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S’aixeca la sessió a les 16:25h. 

Barcelona, 12 de juny de 2023 
 
 

 

 

Vist-i-plau 
Núria Mateu 

Sònia Bajoz Secretària acadèmica 

Directora i Presidenta CE  
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